
 

   D O B R O V O L N Ý   S V A Z E K   O B C Í  

         S V A Z E K   O B C Í   S E V E R  
  

D O L N Í  P O U S T E V N A, D O U B I C E,   
J I Ř Í K O V, K R Á S N Á   L Í P A, L I P O V Á,   

L O B E N D A V A, M I K U L Á Š O V I C E, R U M B U R K,   
S T A R É  K Ř E Č A N Y, Š L U K N O V, V E L K Ý  Š E N O V, V I L É M O V   

 
  

  

7. zasedání valné hromady  

Dobrovolného svazku obcí  

       SVAZKU OBCÍ SEVER   

do Doubice Hotel JEF 

      dne 9. 10. 2020 od 9,00 hodin  

 
 

 Přítomni:  

 

 

členové svazku a hosté dle prezenčních listin, viz příloha   
Návrh programu jednání:  

 Zahájení, schválení programu   

1. Finanční záležitosti   

2. Audit 

3. Mevatec -      - Ing. Lucie Bílková 

4. MAS Český sever – financování - Ing. Eva Hamplová  

5. IROP – Ing. Martin Kučera 

6. Poskytnutí finanční podpory z rozpočtu svazku v roce 2020 pro Asociaci TOM ČR, TOM 

1027 STOPAŘI – 10.000,-Kč, AC Rumburk – Reprezentace šluknovského výběžku – atletika 

2020 – 10.000,-Kč; Žádost o prodloužení čerpání dotace  - Dům kultury Střelnice 

7. Různé  

8. Závěr  

 

 

Pořadí jednotlivých bodů může být upraveno  
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1. Zahájení:   
  

Předseda DSO Svazku obcí SEVER p. Robert Holec (Dolní Poustevna) zahájil v 9:00 hod.   

7. zasedání valné hromady svazku přivítáním přítomných a konstatoval, že jsou přítomni dle 

prezenční listiny zástupci 12 obcí svazku a tím je zasedání usnášení schopné.   

 

  

R. Holec -  požádal přítomné o schválení programu. 

    

K programu nebylo dalších připomínek a bylo přijato usnesení: 

 

Hlasování:   pro –    12  proti – 0     zdržel se – 0 

 

Usnesení č. 51/7/2020: 

DSO Svazku obcí Sever schvaluje program 7. zasedání SVAZKU OBCÍ SEVER v Doubici 

Hotel JEF dne 9. 10. 2020.       

                 

 

Dále p. Robert Holec předal slovo starostovi hostitelského obce Doubice - Ing. Jan Drozd  

 

 

– starosta: dotace a investice do obce  

 

Kontrola usnesení z 6. valné hromady: 

 

Usnesení č. 50/6/2020- poskytnutí finanční podpory z rozpočtu svazku v roce 2020 

– všem schváleným spolkům, byla zaslána veřejnoprávní smlouva a po podpisu 

převedeny finance.  
 

Splněno 
  

  2. Finanční záležitosti.   

Stav účtů k 30.09.2020 

Přítomní zástupci členských obcí DSO Svazek obcí Sever byli seznámeni se stavem účtů u 

jednotlivých bank.  

 

Zůstatky na účtu k 30.09.2020: MONETA Bank     270.874,59 Kč  

      ČNB:                          4.918,18 Kč  
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Dne 06.10. 2020 byla z Monety uhrazena faktura za Příkazní smlouvu 100.000,-Kč - MONETA 

Bank – zůstatek k dnešnímu dni 150.142,59Kč. 

 

3. Audit 
Předseda podal informace o proběhlém dílčím přezkoumání hospodaření svazku za rok 2020. 

 

4. Mevatec -      - Ing. Lucie Bílková 
 

Zástupce firmy MEVATEC, ing. Lucie Bílková představila sebe a zastupující firmu. 

Jedná se o firmu zabývající se maloobchodem i velkoobchodem zaměřený nejen na ekologii 

a výrobků na ekologické zpracování, ukládání a skladování odpadů – kompostéry, podzemní 

i nadzemní kontejnery, velkokapacitní kontejnery a jiné. Dále i vody zachycení vody v krajině 

např. dešťová voda – projekt malá a velká dešťovka. 

 

Předseda poděkoval paní Bílkové a v návaznosti na vyhlášení poptávky na projekt 

„Kompostéry“ osloví svazek i jejich firmu k podání nabídky.  

 

 

5. MAS Český sever – financování - Ing. Eva Hamplová  
 

Přednášející podala informace k:  

 financování MAS v budoucím období – 7let. Dofinancování režijních nákladů – 15%. 

50,-/obyvatel na dobu 7let. Fond spravedlivé transformace.  

 MASka je financována 8% z IROPu.   

 

Kolář – až budeme tušit, jak to bude v našich rozpočtech, budeme se tomu věnovat. 

Jde o regionální podporu. 

 

Svoboda – do kdy potřeba rozhodnout – do druhé poloviny roku 2023; máme rezervu 100% 

máme financování do konce roku 2022; pracujeme na strategii - MS 2014; podávat budeme 

v příštím roce a proto by mělo být zahrnuto do rozpočtových výhledů obcí na roky 2021 a dál.  

Nabídka spolupráce. 

 

Podrobná tabulka o počtu obyvatel a ročního příspěvku včetně výše čerpaných dotací 

v jednotlivých obcí.  

 

 Programu Zaměstnanost, je vyčerpán.  

 OPŽP je také vyčerpán. 

 Program rozvoje venkova také.  
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6. IROP – Ing. Martin Kučera 

 
Připomenul zaslanou prezentaci prostřednictvím e-mailu, kde je popsáno pár stěžejních 

okruhů činností, kterými bychom se měli vydat a věnovat jim pozornost.  

Jde o cestovní ruch, veřejná prostranství – 30% zeleň a voda – může se žádat v IROPu 

v opačném případě spadají do OPŽP, vodní nádrže, školství – ZŠ a MŠ, stření školy ne, 

zkvalitnění prostředí ve školách – rekonstrukce; jednotřídky malotřídky, sociální oblast – 

Velký IROP – domy pro seniory – pouze do 8 bytových jednotek a Kultura – památky 

přístupné veřejnosti, parkoviště u památek, muzea. 

 

Ze zpracovaných Strategií vyplývá, že všechny tyto okruhy nás zasahují a jsou potřeba. 

 

EVS – zpracována analytická část, která je v současné době k připomínkování. Upozornil, že 

během listopadu – prosince musí být schváleno v zastupitelstvech.  

 

Ka4 – 4 studie/témata na kterých bychom se měli shodnout společně = odpadové hospodářství, 

generel cyklostezky, voda a vodní hospodářství, sociální problematika - formou ankety do 

příště. (Komunální plán – senioři).  

 

Příprava projektů a projektových dokumentací je důležitá a je potřeba apelovat na kraj  

o podporu připravenosti na další programové období – financování.  

 

IROP v současné době -  19.10.2020 výběrová komise vybrala 9 projektů z 11 hodnocených; 

zůstatek 500.000,-Kč vyjde na jednu výzva.  

 

 

7. Poskytnutí finanční podpory z rozpočtu svazku v roce 2020 

pro Asociaci TOM ČR, TOM 1027 STOPAŘI – 10.000,-Kč,  

AC Rumburk – Reprezentace šluknovského výběžku – atletika 

2020 – 10.000,-Kč; Žádost o prodloužení čerpání dotace  - Dům 

kultury Střelnice 

 
Žádosti o dotace či příspěvky mohou být zasílány i ČVKaku  

 

Hlasování:   pro –    12  proti – 0     zdržel se - 0 

 

Usnesení č. 52/7/2020: 

DSO Svazku obcí Sever schvaluje poskytnutí dotace z rozpočtu svazku v roce 2020 pro Asociaci 

TOM ČR, TOM 1027 STOPAŘI – 10.000,-Kč, AC Rumburk – Reprezentace šluknovského 

výběžku – atletika 2020 – 10.000,-Kč; Žádost o prodloužení čerpání dotace  - Dům kultury 

Střelnice. 
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8. Různé 
 

Kompostéry: 

 Zastupitelstvo Ústeckého kraje pod č. 056/31Z/2020 ze dne 7.9.2020 rozhodlo o 

poskytnutí dotace z Programu pro podporu odpadového hospodářství obcí v Ústeckém 

kraji na období 2017 až 2025 ve výši 498.000,- Kč na realizaci projektu Kompostéry 

pro občany s uvedením podmínek, že projekt bude realizován do 30.4.2021 

s odděleným účtováním  UZ 00271 a podílem 60%.  

 

 

Čištění kontejnerů a jiných povrchů – Jurajda pošle kontakt na místní firmu z VDF  

 

Gymathlon – motivace dětí ke sportu přímo ve škole – pozvat na příští valnou hromadu 

svazku.  

 

 Připomínky a náměty starostů:  

Úkoly:  

Vyhlásit Poptávkové řízení na dodání Kompostérů. 

 

Vyhlásit výzvu k podání nabídek na poskytnutí Neinvestičního krátkodobého úvěru ve výši 400.000,-

Kč na úhradu spolufinancování projektu EVS.  

 

Hlasování:   pro –    12  proti – 0     zdržel se - 0 

 

Usnesení č. 53/7/2020: 

DSO Svazku obcí Sever schvaluje vyhlášení Poptávkového řízení na dodání Kompostérů a 

zároveň Vyhlásit výzvu k podání nabídek na poskytnutí Neinvestičního krátkodobého úvěru ve 

výši 400.000,-Kč na úhradu spolufinancování projektu EVS.  

                 

 

Další zasedání valné hromady SOS:  11.12.2020 v Rumburku. 

  

   

9. Závěr 

Program jednání byl vyčerpán, předseda p. Holec poděkoval všem za účast a zasedání ukončil  

v 11:50hod  

  

V Doubici  dne 9.10..2020  

Zapsala: Ing. Zděnka Šulcová    

  

  

  

                      ………. Robert  Holec ……            

              předseda DSO Sever     


